
Od:  
Wysłano: poniedziałek, 11 kwietnia 2022 21:46 
Do: DC Konsultacje 
Temat: Zmiana planu 

 

Witam, 

 

jestem  absolutnym  przeciwnikiem  zmiany  planu przejścia na DVB-T2. 

Mam to szczęście być w zasięgu nadajników na Dolnym Śląsku.  

Zmiany planu, pozostanie w starym formacie to cofnięcie nas o kilka lat do tyłu. Decyzja 

dotycząca MUX-3, podjęta na 1 dzień przed zmianą standardu to kpina z nas - ludzi 

płacących podatki, abonament. 

Czysto polityczna. 

Nie może być powrotu do tego co już dawno powinno być historią ! 

 

--  
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